
Resum de la Mesa Negociadora (13 de maig de 2022) 

1. Informe del president 

El Vicerector Ximo Gual dona les gràcies a la Mesa Negociadora i s'acomiada, 
perquè acaba la seua labor com a vicerector després de tota legislatura en el 
càrrec. Introdueix a Ximo Beltrán, que ocuparà el VOAP d'ara en avant. 

2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de nomenament de 
professorat emèrit. 

S'han presentat dues sol·licituds, una de les quals és renovació. Ambdues 
compleixen els requisits establits en la normativa. 

S'aprova per assentiment. 

3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de comissions de servei 
de professorat pertanyent als cossos docents universitaris per al curs 
2022/23. 

S'han presentat dues sol·licituds. Ambdues compleixen els requisits establits en la 
normativa. 

S'aprova per assentiment. 

4. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de 
semestres sabàtics per al curs 2022/23. 

Inicialment hi havia més sol·licituds que crèdits disponibles per a semestres 
sabàtics.  

S'han baremat les sol·licituds i, en principi, 3 d'elles haurien quedat excloses per 
diferents motius. No obstant això, se superaven els crèdits assignats per a 
semestres sabàtics en molt poca quantitat i, atés que l'any passat no es van 
esgotar a causa de la pandèmia, s'ha decidit concedir totes les sol·licituds. Això ha 
implicat un increment de 30 crèdits sobre els previstos. 

S'aprova per assentiment. 

5. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de Venia 
Docendi per al curs 2022/23. 

S'aprova per assentiment. 

6. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la relació de 
sol·licituds de transformacions i promocions de places de professorat, 
d’acord amb els criteris del DCDI, corresponent a la primera convocatòria 
ordinària de l’any 2022. 

 



Les places de TU a CU són de promoció interna i no consumeixen taxa de reposició, 
per la qual cosa es convocaran aquest curs. Altres dos a CU no són de promoció 
interna i, per tant, passen a la llista de promoció. 

Les places de promoció a TU i PCD s'incorporen al llistat de professorat pendent 
de promoció, atés que consumeixen taxa de reposició. Previsiblement l'any que ve 
eixiran a concurs atés que el llistat és bastant reduït. 

Les promocions a AJD eixiran a concurs, en tractar-se d'una promoció interna. 

S'aprova per assentiment. 

7. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvis de dedicació 
docent de professorat ajudant doctor. 
 
S'aprova per assentiment. 

8. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de contractacions i/o 
transformacions de PDI ordinàries per atendre les necessitats docents del 
curs 2022/23. 

El Ministeri ha informat de les places disponibles: 2 CU, 3 TU, 43 PCD i 8 per al 
programa I3 (no es trauran, perquè no hi ha sol·licituds). Aquestes eixiran a 
concurs a més de les de CU de promoció interna. 

Els perfils de les places s'han revisat i s'ajusten a la normativa i als estatuts de 
l'UJI. 

S'aprova per assentiment. 

9. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria d'una 
plaça de titular d’Universitat per a estabilització d’investigadors amb 
acreditació I3 i de la corresponent modificació de la RLT del PDI. 

S'aprova per assentiment. 

10. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics per 
a concursos de professorat associat, ajudants i ajudants doctors. 

Es presenten barems per a promoció de places de professorat contractat. 

Es comenta que els barems s'haurien de realitzar en un període concret de l'any i 
no quan es convocaran places. Existia un acord sobre aquest tema. 

El VOAP pren nota per a estudiar-ho per al pròxim curs. 

S'aprova per assentiment. 

11. Torn obert de paraules 

Els representants sindicals agraeixen la labor realitzada durant aquests anys a 
l'actual Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, Ximo Gual. Especialment, 
el seu tarannà dialogant i la seua bona disposició.  



D'altra banda, donen la benvinguda al VOAP entrant, Ximo Beltrán. 

Es comenta que en l'última convocatòria de mobilitat del PAS s'ha inclòs personal 
PI i es demana que es mantinga aquesta convocatòria exclusivament per al PAS, 
per les poques opcions que tenen per a realitzar estades.  

Es pregunta si s'ha incrementat la quantia de les beques per a poder-se anar tant 
PAS com PI. 

Des de RRHH es respon que el personal al qual va dirigida aquesta convocatòria 
és el mateix d'abans, ja que el PI és el Personal Tècnic de Suport que abans era 
PAS i ara és PI. Aquesta convocatòria no s'ha obert a una altra mena de personal 
investigador. 

Els sindicats sol·liciten la convocatòria d'una mesa tècnica per a parlar sobre la 
situació del PI en relació amb el seu calendari laboral, ja que la seua figura ha 
canviat i no és la del PAS. 

El VOAP pren nota per a plantejar-ho en pròximes meses negociadores. 

Es pregunta si, en el cas que s'aprovara la LOSU, es pretén aplicar de manera 
directa o s'esperarà al següent curs acadèmic. 

El VOAP respon que, donat en l'actualitat s'han publicat únicament esborranys, 
caldrà esperar al text definitiu per a prendre aquesta decisió. 

S’indica que està pendent la realització d'una mesa tècnica del professorat associat 
i una altra relacionada amb l'horari d'estiu del PAS, que hauria de tractar-se abans 
del mes de juliol. 

RRHH indica que es convocarà una mesa tècnica del PAS en breu. 

 


